
Referat	fra	generalforsamling	2024	
 

Lønborg–Vostrup Jagtforening indkalder til generalforsamling 

onsdag d. 6. marts 2024 kl. 19:00 

i Tarm Idrætscenter, Skovvej 25, 6880 Tarm 
 

Foreningen vil være vært med smørrebrød og en vand/øl. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
 
Morten Vinding blev valgt som dirigent. 
Mette Haahr Hansen blev valgt som referent. 
 

2. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden sidste ordinære generalforsamling 
 
Gert fremlagde sin beretning: 
Arbejdsdag i skoven. Der var fremmødt ca. 30 kvinder og mænd for at give en hånd med. 
Efterfølgende blev der solgt lodder til årets bukkejagt. 
Bukkejagt og bukkepral. Jagtudvalget havde besluttet, at der måtte skydes i alt 4 
forårsbukke. De blev skudt indenfor de første par uger, og bukkejagten blev lukket d. 30. 
maj. Tillykke til skytterne.  
Der var ikke mange fremmødte til bukkepral, og fremmødet i 2024 vil få betydning for, om 
vi fortsat skal tilbyde bukkepral ved jagthytten.  
Flugtskydning. I modsætning til sidste år har flugtskydningsbanen haft et lille overskud, 
men det er ønskeligt at få et større besøgstal. Banen er renoveret for penge doneret af 
Møllefonden. Henrik var primus-motor i renoveringen sammen med tømmeren. Bestyrelsen 
vil fremover indhente håndværkertilbud til så store reparationer.  
Desuden har Nordea-fonden doneret et beløb til kastemakiner. Der vil blive opsat to nye 
bagdue-kastemaskiner inden opstart på banen. Taknemmelige for, at der er frivillige, som 
hjælper på banen. Et ønske om, at der fremover er flere, som vil hjælpe. 
Riffeldag forår og efterår. En aften i foråret med indskydning af riffel og en aften i august 
til skydning til løbende mål. Begge aftener godt besøgte. 
Krondyrjagt. Næsten alle pladser blev solgt. Intet tyder på, at vi forstyrrer vildtet. Der er 
skudt: 3 hjorte, 1 hind og 2 kalve fra 1. september til udgangen af februar. Tillykke til 
skytterne. 
Fællesjagte, fællesskab og masser af hygge. Annonceret 6 fællesjagte, heraf blev én aflyst 
pga. is i skoven. Stor tilslutning til jagterne og en kabale at få jagtkabalen til at gå op. 
Fællesjagterne fungerer godt, og der hygges blandt de tilmeldte.  
Jagt ved Naturstyrelsen. Blev aflyst pga. store mængder vand. René Thomsen og Bent 
Andersen er sikret deres plads i den kommende sæson.  
Jagtudvalget. Fællesjagterne koordineres i jagtudvalget og de forskellige opgaver fordeles.  
Jagtudbytte Styg Plantage. 7 bukke (heraf 4 forårsdyr); 3 kronhjorte; 1 kronhind; 2 



kronkalve; 1 ræv; 2 harer; 2 mårhunde; 1 krikand; 17 skovsnepper. 
Mårhund. Mårhundejagten starter op igen. Der er plads, hvis nogen er interesseret i at give 
en hjælpende hånd. 
2024. På flugtskydningsbanen måske mere holdskydning. Et projekt på flugtskydningsbanen 
kun for ”piger”. Desuden oprydning på banen. Aktivitetskalenderen er på trappen. 
 

3. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse 
Henrik fremlægger det revidererede regnskab.  
 
Overvejer  ift. overskuddet fra Styg Plantage at leje mere jagtareal. Jagtudvalget har et 
rådighedsbeløb til at bruge i den henseende. Der kan evt. gives et større beløb. 
På spørgsmål om det er meningen, at foreningen skal generere flere midler, svarer Gert, at 
der skal stå 5 x 12.000 kr. på kontoen i tilfælde af uforudsete udgifter. 
 

4. Indkomne forslag 
Bestyrelsen trækker forslaget tilbage. 
 

5. Fastlæggelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår 5 % kontingentstigning fra 2025. Forslaget blev vedtaget af 
generalforsamlingen. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer:  
  
 7.1. Mette Haahr Hansen /genvælges 
 7.2. Morten Frederiksen /genvælges 
 

7. Valg af to bestyrelses-suppleanter 
Lasse Vinding genvælges som suppleant. 
Steffen Skov vælges som 2. suppleant 
 

8. Valg af revisor og revisor suppleant 
Peter Schou og Jan Sørensen genvælges som revisor og revisorsuppleant. 
 

9. Eventuelt 

 Spørgsmål vedr. jagten på Høje Sande.  
 En drøftelse af en eventuel sammenlægning af Sdr. Vium- Hemmet Jagtforening og 
 Lønborg-Vostrup Jagtforening, og dens betydning. 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Medlemmerne var blevet opfordret til at medbringe trofæ fra  jagtsæsonen i Styg Plantage. Der var 
3 opsatser og et skind ( en spidsbuk, en kronhjort, en kronspidshjort og et mårhundeskind). 
Generalforsamlingen stemte på baggrund af jægernes jagtberetninger. Lasse Vinding vandt 
polkalen. Et stort tillykke.  


